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Vragen van het lid Agnes Mulder (CDA) aan de Minister van Economische 
Zaken en Klimaat over het onzekere Nederlands vestigingsklimaat voor 
bedrijven door klimaatmaatregelen (ingezonden 14 januari 2019). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht in het AD van 10 januari 2019 «Daar 
gaan de miljarden»?1 

Vraag 2
Kunt u toelichten waarom het Britse bedrijf Ineos in een nieuwe fabriek in 
Antwerpen investeert en niet in Rotterdam? Wat zijn de redenen geweest van 
Ineos naar Antwerpen te gaan in plaats van Rotterdam? 

Vraag 3
Klopt het dat de ambitieuze klimaatdoelstellingen van Nederland met 
betrekking tot CO2-reductie de voornaamste reden is dat de fabriek nu in 
Antwerpen en niet in Nederland wordt gebouwd? Zo nee, wat dan wel? 

Vraag 4
Hoe beoordeelt u de uitspraak in het artikel dat wij naar potentiële investeer-
ders uitstralen dat we nog een «kop» op de Europese milieumaatregelen 
gaan zetten? 

Vraag 5
Wat betekent het voor onze economie dat het bedrijf zich niet in Rotterdam 
vestigt en wat betekent het voor onze werkgelegenheid? 

Vraag 6
Waarom zijn België en Duitsland aantrekkelijker dan Nederland op dit 
moment voor bedrijven om zich te vestigen? 

Vraag 7
Wat betekent de vestiging van het bedrijf in Antwerpen in plaats van in 
Rotterdam voor de totale CO2-uitstoot? 

1 https://digitalekrant.ad.nl/algemeendagblad/10490/article/835618/18/1/render/
?token=b43e0d9e5d70a37688621f4c05412940
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Vraag 8
Hoe beoordeelt u de uitspraak in het artikel dat door allerlei initiatieven 
chemische bedrijven op de Maasvlakte veel minder CO2 uitstoten dan 
bedrijven elders?
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